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نقل و انتقالات

سوژه

انتقاد جدی تاج از سازمان لیگ 

۶۳ بازیکن تحت قرارداد یک مدیربرنامه
مهـــدی تـــاج، رئیس فدراســـیون فوتبـــال با اشـــاره به 
فعالیت غیرمجاز برخـــی از کارگزاران در نقل وانتقالات 
اظهـــار داشـــت: »باید به باشـــگاه ها گفت با کســـی که 
مجوز کارگزاری نـــدارد، قرارداد نبندند. ســـازمان لیگ 
نیـــز باید پـــای این کار بایســـتد. 63 بازیکـــن تحت نظر 
یـــک مدیربرنامه هســـتند و با کاری کـــه در چهارچوب 

قانـــون انجام شـــود یک رنســـانس به وجـــود می آید.«

 قرارداد 1+۳ ساله حسین نژاد 
با تیم روسی

محمدجواد حســـین نژاد نیز به جمع لژیونرهای ایرانی 
شـــاغل در لیـــگ روســـیه اضافه شـــد. پـــس از محمد 
محبـــی، محمد قربانـــی و ســـعید ســـحرخیزان، حالا 
ســـتاره و اســـتعداد جوان ســـپاهان نیز راهی این کشور 
شـــده و باید فوتبالـــش را در تیم تازه لیگ برتری شـــده 
دیناموماخاچ قلعـــه ادامه دهد. حســـین نژاد که فصل 
قبـــل و با اعتماد ژوزه مورایس در ترکیب ســـپاهان قرار 
گرفـــت، خیلـــی زود توانســـت توانایی هایـــش را اثبات 
کنـــد و پـــس از آن نیز بـــه تیم ملی دعوت شـــد و ظرف 
چند ماه موفق شـــد تحســـین های زیادی را به دســـت 
آورده و توجهات را به ســـمت خود جلـــب کند. البته او 
پیشـــنهاداتی نیـــز از تیم های ایرانی از جمله اســـتقلال 
داشـــت ولـــی در توافقنامه ای کـــه با ســـپاهان به امضا 
رســـانده بود، او در صورت رســـیدن پیشـــنهاد خارجی 
می توانســـت از جمع اصفهانی ها جدا شود و به همین 
دلیل امکان حضور او در تیم های ایرانی وجود نداشـــت 
و او با باشـــگاه های اروپایی وارد مذاکره شـــد. آنگونه که 
ایوان کارپوف، خبرنگار مطرح روســـیه ای نوشته است، 
محمدجـــواد حســـین نژاد بـــا تیـــم دیناموماخاچ قلعه 
روسیه به توافق رســـیده و قرارداد 1+3 ساله این بازیکن 
و باشـــگاه روس، ظرف روزهای آینده به صورت رســـمی 
امضا خواهد شـــد. این باشـــگاه که به منطقه داغستان 
تعلق دارد، فصل قبل موفق شـــد با کسب عنوان نایب 
قهرمانـــی لیگ یـــک، بـــه رقابت هـــای لیـــگ حرفه ای 
روســـیه صعود کند و حســـین نژاد نیز در فصـــل آینده، 

برای این تیـــم به میـــدان خواهد رفت.

 توافق هفتاد میلیاردی
 برای فروش سحرخیزان

ســـعید ســـحرخیزان که دو فصل قبل یکی از مهره های 
مؤثـــر تیم  فوتبـــال هوادار بود، در تابســـتان گذشـــته در 
شـــرایطی کـــه از تیم هـــای مختلفی پیشـــنهاد داشـــت، 
گل گهـــر ســـیرجان را به عنوان تیم جدید خـــود انتخاب 
کرد. ســـحرخیزان در فصل گذشـــته به یکی از مهره های 
کلیدی گل گهر تبدیل شـــد و در طول مسابقات ۸ گل زد 
و 3 پـــاس گل داد تا توجهات بســـیاری را بـــه خود جلب 
کند و پیشـــنهادهای مختلفی برای جذب او به باشـــگاه 
گل گهر برســـد. در نهایت در شـــرایطی که این بازیکن 1۹ 
ســـاله هنوز دو فصل دیگر بـــا گل گهر ســـیرجان قرارداد 
داشت، باشـــگاه اورنبورگ روسیه مبلغ رضایتنامه او را به 
گل گهر پرداخت تـــا این بازیکن جوان و آینده دار، ایران را 
به مقصد روســـیه ترک کند. عددی که با باشـــگاه روسی 
توافق شـــده یک میلیون یورو بوده اســـت. بـــا توجه به 
قوانین نقل و انتقالاتـــی فوتبال ایران و محدودیت هایی 
که باشـــگاه ها برای جذب بازیکن با آن مواجه هســـتند، 
ایـــن رقـــم می توانـــد مســـیر گل گهـــر در فصـــل نقـــل و 
انتقـــالات را هموارتـــر کند تا ایـــن تیم با شـــرایط بهتری 

وارد مسابقات شود.

توضیح سپاهان درباره جذب انزونزی
مدیـــران باشـــگاه ســـپاهان طـــی روزهـــای اخیـــر بـــا 
پیشـــنهاد مورایـــس بـــرای جذب اســـتیون انزونـــزی با 
مدیربرنامه هـــای ایـــن بازیکـــن فرانســـوی وارد مذاکره 
شـــدند کـــه البتـــه صحبت هـــای دو طـــرف بـــه دلایلی 
متوقف مانده اســـت. با این حال سپاهانی ها امیدوارند 
این ســـتاره را به تیـــم مورایس اضافه کننـــد و همچنان 
تلاش بـــرای جـــذب ایـــن بازیکـــن ادامـــه دارد. مهدی 
آذربایجانـــی مدیرعامل ســـپاهان در این بـــاره می گوید: 
»مذاکراتـــی در خصـــوص جذب بازیکـــن خارجی انجام 
شـــد، قدری شـــرایط پیچیـــده شـــد، اما هنـــوز در حال 
پیگیری هســـتیم و امیدوارم تیم را با دو بازیکن پســـت 
هافبـــک و مهاجـــم تقویـــت کنیم. متأســـفانه بـــه بازی 
پیـــش رو نرســـیدند و اگـــر اتفاقـــات جور دیگـــری بود، 
می توانستیم این بازیکنان را در ترکیب داشته باشیم.«

مخالفت ملوان با درخواست سپاهان
باشـــگاه ملـــوان بندرانزلی با درخواســـت انتقـــال هافبک 
دفاعی جـــوان این تیم به ســـپاهان رســـماً مخالفت کرد. 
ســـپاهان بـــرای تقویت تیم تحـــت هدایـــت ژوزه مورایس 
دنبـــال جذب هافبـــک دفاعی اســـت. محمدرضـــا بردبار 
هافبک 20 ســـاله تیم فوتبال ملـــوان بندرانزلی مورد توجه 
طلایی پوشـــان قرار گرفته بود و حتی به باشـــگاه شـــمالی 
پیشـــنهاد رســـمی ارائه شـــد. با وجـــود ایـــن کادر فنی تیم 
شـــمالی با جدایی محمدرضا بردبار مخالفت کرده است، 
چرا که او در برنامه های تاکتیکی ســـعید دقیقی جای دارد.

دیدار ایران و قرقیزستان در اصفهان برگزار می شود
تیـــم ملی فوتبـــال ایـــران در مرحله ســـوم انتخابی جـــام جهانـــی 2026 در روزهای 
1۵ و 20 شـــهریور بـــه ترتیب مقابـــل تیم های ملی قرقیزســـتان و امـــارات صف آرایی 
می کنـــد. با توجه به مرمت ورزشـــگاه آزادی که از هفته های گذشـــته در دســـتور کار 
شـــرکت توســـعه و تجهیز اماکن ورزشـــی قرار گرفته اســـت، میزبانی این استادیوم 
از دیـــدار ایـــران - قرقیزســـتان در هالـــه ای از ابهام قـــرار گرفت. در این بیـــن دیروز 
برنامه دیدارهای انتخابی جام جهانی 2026 در ســـایت کنفدراســـیون فوتبال آســـیا 
)AAA( قرار گرفت که بر این اســـاس ورزشـــگاه نقش جهـــان اصفهان به عنوان 
میزبان دیدار با قرقیزســـتان معرفی شد و شـــاگردان امیر قلعه نویی باید در اصفهان 

اولین دیدار خـــود را مقابل قرقیزســـتان میزبانی کنند.

سپاهان ایران - شباب الاهلی امارات،  ساعت 19:45

پیش به سوی لیگ نخبگان
ر  د مشـــب  ا ن  یـــرا ا ن  ها ســـپا تیـــم 
نخســـتین مســـابقه پلـــی آف میزبـــان 
تیـــم شـــباب الاهلـــی اســـت؛ تیمی که 
بـــا نایـــب قهرمانـــی در لیـــگ امـــارات 
به ایـــن مرحلـــه صعـــود کـــرده و فصل 
آماده ســـازی پرهزینـــه ای را در اتریـــش 
داشته اســـت. ســـپاهان ایران فصل را 
بـــا قهرمانی در جـــام حذفی بـــه پایان 
رســـاند تا هوادارانـــش را راضـــی کند و 
در فصل نقل و انتقالات تابســـتانی هم 
تقریبـــاً بهترین خریدهـــا را انجام داد. 
روی کاغذ ســـپاهان یک ســـرو گردن از 
حریف اماراتی اش بالاتر اســـت چرا که 
هم از نظـــر انفرادی تک تـــک بازیکنان 
ســـپاهان با کیفیت تر از الاهلی هستند 

هم از نظر تیمی ســـپاهان منسجم تر و 
هجومی تر اســـت امـــا در بخـــش دفاع 
ســـپاهان اشـــکالاتی دارد که امیدواریم 
نظیـــر  بازیکنانـــی  شـــدن  اضافـــه  بـــا 
حزبـــاوی، گـــودرزی و حردانـــی خـــط 
دفـــاع هماهنگ تر و منســـجم تر از قبل 

شـــده باشد.
نبرد دو تیـــم در واقع جـــدال تاکتیکی 
مربیـــان پرتغالـــی اســـت؛ یـــک طـــرف 
مورایـــس خوش برخـــورد و متیـــن روی 
نیمکت ســـپاهان نشســـته و در سمت 
دیگـــر هـــم پائولـــو سوســـا هموطنش 
دارد.  برعهـــده  را  الاهلـــی  یـــت  هدا
ســـپاهان اردوی خوبی در ترکیه برگزار 
کرد و حـــالا می خواهـــد در اولین بازی 

رســـمی فصل جدیـــد هوادارانـــش را در 
ورزشـــگاه نقش جهان خوشحال کند، 
هوادارانـــی متعصـــب که یـــار دوازدهم 
زردپوشـــان ایـــران بـــوده و هســـتند و 
بـــا تشـــویق های مهیـــج و پرشورشـــان 
می تواننـــد شـــرایط را بـــرای پیـــروزی 

شـــاگردان مورایـــس فراهـــم کنند.
در ســـوی مقابل الاهلـــی دو ملی پوش 
کشـــورمان را در اختیـــار دارد؛ ســـعید 
عزت اللهی هافبکی که شـــاید به دلیل 
مصدومیـــت در این بازی غایب باشـــد 
و دیگـــری ســـردار آزمـــون که بـــه تازگی 
به ایـــن تیـــم پیوســـته و شـــاید مقابل 
ســـپاهان حتی فرصت بازی به او نرسد 
چـــرا کـــه در اردوی پیش فصـــل الاهلی 

نداشـــته  حضور 
. ست ا

ر  د ن  ها ســـپا
صـــورت پیـــروزی 

بقه  مســـا یـــن  ا ر  د
سه شـــنبه آینده 23 مرداد در 
قطـــر باید به مصـــاف الغرافه 
بـــرود و برنده آن مســـابقه به 
لیگ نخبگان صعـــود خواهد 

کـــرد. داور ایـــن دیـــدار کیـــم 
جونـــگ هیـــوک از کره اســـت 
کـــه پـــارک کیونیونـــگ و ژانگ 

ژونـــگ پیـــل و کیـــم ووســـونگ 
دیگـــر هموطنانـــش او را کمـــک 

. می کننـــد

امیرحســـین روشـــنک، مســـئول برگزاری 
مســـابقات لیـــگ برتر درمـــورد احتمال به 
تعویـــق افتـــادن آغاز لیـــگ برتـــر، گفت: 
»به هیـــچ وجه نمی توان لیـــگ را با تأخیر 
شـــروع کرد زیرا چند روز تأخیر در شروع 
مسابقات هیچ مشـــکلی را حل نمی کند. 
یا باید کل ســـه هفتـــه را پـــس از فیفادی 
برگـــزار کنیم کـــه ایـــن موضوع کامـــلاً به 
ضرر تیـــم ملـــی و نمایندگان ما در آســـیا 
اســـت  یا باید طبـــق برنامه پیـــش برویم. 

فراموش نکنید بلافاصله پس از فیفادی، 
تیم های ایرانی باید 2 بازی پشـــت سرهم 

انجـــام بدهند.«
او ادامه داد: »گذشـــته از همه این مسائل 
امســـال در نیم فصل اول تقویم فشرده ای 
داریم . تعویق مســـابقات یعنی پاک کردن 
صورت مســـأله. 3-2 اســـتادیوم مشـــکل 
دارند کـــه باید طبق تعامـــل و همکاری در 
درجـــه اول با خود باشـــگاه ها و همراهی و 
مســـاعدت ما، این ســـه هفته را بگذرانیم 

تـــا هـــم ورزشـــگاه تختـــی و هم یـــک تا 2 
ورزشـــگاه دیگـــری که کم و بیش مشـــکل 
دارنـــد، مسائل شـــان حـــل شـــود. تعویق 
مســـابقات شـــش مشـــکل دیگر درســـت 
می کنـــد.« مســـئول برگـــزاری مســـابقات 
لیـــگ برتـــر در مـــورد آخریـــن وضعیـــت 
»مهم تریـــن  گفـــت:  تختـــی  ورزشـــگاه 
مشـــکل ایـــن اســـتادیوم چمـــن اســـت. 
برای پرســـپولیس و اســـتقلال هم چمن 
اهمیـــت زیـــادی دارد و نمی تواننـــد با این 

شـــرایط در چنیـــن چمنـــی بـــازی کنند. 
پیمانکار قبلـــی ورزشـــگاه آزادی برای رفع 
مشـــکل چمن اســـتادیوم تختـــی یک ماه 
فرصت خواســـته تا آن را به شرایط ایده آل 
برســـاند. بـــه همین دلیـــل نمی تـــوان 2 
بـــازی ابتدایی پرســـپولیس و یـــک دیدار 
اول خانگـــی اســـتقلال را در آن برگـــزار 
کـــرد. برخی مســـائل هم در مـــورد ایمنی 
ورزشـــگاه وجود دارد که رفـــع آنها نیازمند 
3-2 هفته زمان است. در نتیجه ورزشگاه 

تختـــی به هفتـــه اول نمی رســـد.«
روشـــنک در مـــورد ورزشـــگاه جایگزیـــن، 
توضیـــح داد: »در درجـــه اول بایـــد خـــود 
باشـــگاه ها تصمیـــم بگیرند کـــه در کدام 
ورزشـــگاه بـــازی کننـــد. طبـــق آیین نامـــه 
اگـــر ورزشـــگاه های معرفی شـــده توســـط 
باشـــگاه ها شرایط نداشته باشـــد، ما باید 
در مـــورد محـــل بـــازی تصمیـــم بگیریم. 
ان شـــاءالله در جلســـه روز چهارشـــنبه در 

ایـــن خصـــوص تصمیم گیری شـــود .«

علـــی جـــوادی، مدیـــرکل ورزش و جوانان 
اســـتان تهـــران دیـــروز دربـــاره آخریـــن 
وضعیت ورزشـــگاه تختـــی بـــرای برگزاری 
رقابت هـــای لیـــگ برتـــر فوتبـــال اظهـــار 
کـــرد: »هنـــوز مصوبات ســـه هفتـــه پیش 
در ارتبـــاط با تخصیص اعتبارات از ســـوی 
دو باشـــگاه اســـتقلال و پرســـپولیس برای 
تکمیـــل بازســـازی تختـــی انجـــام نشـــده 
و از برنامه هـــای عملیاتـــی خـــود عقـــب 
هســـتیم. هـــر چقـــدر مصوبـــات دیرتـــر 
تصویـــب شـــود، آماده ســـازی تختـــی برای 
برگزاری رقابت های لیـــگ با تأخیر مواجه 
می شـــود؛ چون اداره کل دیگر اعتبار برای 
بازســـازی تختی نـــدارد تا الان نیز بیشـــتر 
از ۷0درصـــد اعتبـــارات خـــود بـــرای تختی 

هزینـــه کرده ایـــم.«
جوادی در پاســـخ بـــه این پرســـش که آیا 
امـــکان دارد تختی دیگر میزبـــان برگزاری 
رقابت هـــای لیـــگ برتـــر نباشـــد، تصریح 

کـــرد: »مســـابقات برگزار می شـــود اما قرار 
شـــد در یکی دو هفته اول مسئولان به فکر 
مـــکان دیگری برای برگزاری لیگ باشـــند. 
از روز اول اعـــلام کـــرده بودیـــم که چمن 
تختـــی مشـــکل دارد و وضعیـــت مطلوبی 
نـــدارد و رفع ایراد چمن بســـتگی به تأمین 
اعتبارات دارد که از ســـوی ســـرخابی ها به 

اداره کل تخصیص داده خواهد شـــد.«
وی اضافـــه کـــرد: »ورزشـــگاه تختـــی هیچ 
اعتباری ندارد و بـــدون اعتبار تا ۹۵درصد 
خصـــوص  در  و  بردیـــم  پیـــش  را  کارهـــا 
صـــورت  در  مانـــده  باقـــی  موضوعـــات 
تخصیـــص اعتبـــار می توانیـــم کار را جلـــو 
ببریـــم. وقتـــی می گوییـــم اســـتان تهران 
اســـتان کـــم برخـــوردار در فضای ورزشـــی 
اســـت، اینجا خـــودش را نشـــان می دهد. 
هیچ اعتباری بـــرای تختـــی در نظر گرفته 
نشـــد و با دســـت خالی تا امروز کار را جلو 
بردیـــم. اگر دو باشـــگاه به تعهـــدات خود 

عمـــل می کردند، الان دیگر مشـــکلی برای 
برگـــزاری مســـابقات لیگ نداشـــتیم.«

دیـــرکل ورزش و جوانـــان اســـتان تهـــران 
دربـــاره حضور بانوان در تختـــی افرود: »ما 
مطیع تصمیم شـــورای تأمین هستیم. هر 
تصمیمـــی کـــه بگیرند مدیریـــت مجموعه 

تختـــی آن کار را انجـــام خواهد داد.«

تهـــران  اســـتاندار  فخـــاری،  علیرضـــا 
دربـــاره وضعیت ورزشـــگاه های اســـتان 
تهـــران از جملـــه آزادی و تختـــی، گفت: 
»آماده ســـازی ورزشـــگاه هایی کـــه بویژه 
بـــرای رقابت هـــای لیـــگ برتـــر فوتبـــال 
در نظـــر گرفته شـــده بـــود بایـــد زودتر از 

اینهـــا انجـــام می شـــد، متأســـفانه 

دوســـتان در این زمینه کمـــی دیر اقدام 
کردنـــد و بـــا برنامه ریزی هـــای صـــورت 
پیـــدا  گرفتـــه ممکـــن اســـت تداخـــل 
کنـــد و نتوانیـــم نیازمندی هـــا را تأمیـــن 
کنیم. ورزشـــگاه آزادی ممکن اســـت به 
مســـابقات نرســـد، پیش بینـــی می کنیم 
شـــرکت توســـعه بـــا اولویت قـــرار دادن 
ورزشـــگاه تختی با اســـتفاده حداکثری از 
ظرفیت هـــای خود این ورزشـــگاه را برای 
مســـابقات فوتبال آماده  کند.« او گفت: 
»مـــن خـــودم بـــه شـــخصه از ورزشـــگاه 
تختـــی بازدیدی نداشـــتم و تـــا حدودی 
ایـــن نگرانـــی وجـــود دارد که تختی ســـر 
وقت برای مســـابقات لیـــگ برتر فوتبال 
آماده نشـــود؛ اما بـــا حداقل هـــا کار باید 
انجـــام شـــود. یعنـــی زمیـــن، سیســـتم 
روشـــنایی و سیســـتم صوت بایـــد آماده 
باشد. دوستان متأســـفانه خیلی جدی 
نگرفتنـــد اگر جـــدی می گرفتنـــد باید از 

3 مـــاه قبـــل شـــروع می کردند تـــا امروز 
دچـــار چنین مشـــکلی نشـــویم.« وی در 
پاســـخ به این پرســـش که آیا استانداری 
بـــرای  بودجـــه ای در اختیـــار اداره کل 
بازســـازی ورزشـــگاه تختی قـــرار نخواهد 
داد؟ افـــزود: »این گونـــه موضوعـــات در 
برنامـــه اســـتانداری نیســـت، مجموعـــه 
وزارت ورزش درباره این موضوع از طریق 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی 
روی فضاهـــای ورزشـــی کار می کردنـــد 
کـــه تعلل ها ســـبب شـــد تـــا زمـــان را از 
دســـت بدهیـــم. وقتـــی بـــرای انجـــام 
مســـابقه ای تصمیمـــی گرفتـــه و قطعـــی 
می شـــود، حوزه های اجتماعی، سیاسی 
و امنیتـــی را مـــا هماهنـــگ می کنیم. ما 
برگزارکننده مســـابقات نیســـتیم؛ بلکه 
ســـرویس دهنده مســـابقات هستیم که 
مهم تریـــن آن تأمیـــن امنیـــت و ایمنـــی 

برای حضـــور مردم اســـت.«

برنامه ریـــزی وحشـــتناکی کـــه در  بـــا 
فوتبال کشـــورمان وجود دارد، این روزها 
حســـابی حال فوتبالدوستان بد است. 
درحالی که مســـئولان فوتبـــال اصرار به 
آغـــاز بازی های لیـــگ برتـــر در چند روز 
آینده دارنـــد، ورزشـــگاه ها همچنـــان از 

پذیرش ایـــن موضوع امتنـــاع می کنند 
و در حقیقـــت آمادگـــی بـــرای برگـــزاری 
بازی هـــا را نـــدارد و ایـــن متأســـفانه در 
پایتخت بـــه بحران بزرگی تبدیل شـــده 
اســـت و هـــر از گاهـــی صحبت هایـــی 
شـــنیده می شـــود که واقعاً برای فوتبال 

کشـــورمان تأســـف آور است.
 

به مسئولان فشار نیاورید!
نصیبـــی در پاســـخ بـــه ایـــن ســـؤال که 

آمـــاده  زمانـــی  چـــه  آزادی  ورزشـــگاه 
یـــی  اجرا »کار  می گویـــد:  می شـــود، 
اســـت  ممکـــن  نمی کنـــد.  مشـــخص 
پس از هفته هـــای ابتدایی لیـــگ آماده 
شـــود یا زمان بیشـــتری بخواهـــد. بهتر 
اســـت فدراســـیون و باشـــگاه ها به فکر 
باشـــند و این همه فشـــار به ما نیاورند.« 
اســـتاندار تهران هـــم در واکنش به این 
موضـــوع می گویـــد: »خیلـــی در برنامه 
اســـتانداری نیســـت، مجموعه سازمان 

ورزش از طریق شـــرکت توســـعه ورزش 
باید کار می کردند که یـــک مقدار تبادل 
مدیریتی باعث شـــد که زمان از دســـت 
برود.« مســـئولان فدراسیون فوتبال هم 
خودشان را کنار کشـــیدند و فقط اصرار 
به شـــروع بازی هـــا دارنـــد. حرف هایی 
هم دربـــاره میزبانی تیم های اســـتقلال 
و پرســـپولیس در خـــارج از تهـــران بـــه 
گوش می رســـد. به نظر می رســـد در این 
خصوص نباید به مســـئولان فشـــار آورد!

ابهام تا دقیقه 90
تماشاگران و فوتبالدوستان به خصوص 
در پایتخت ســـرگردان هســـتند. این را 
می تـــوان از نگرانـــی آنها برای تماشـــای 
بـــازی تیم شـــان فهمیـــد. ایـــن موضوع 
وقتی حادتر می شـــود که مثل همیشـــه 
بـــرای آینـــده نیـــز نگـــران و مضطـــرب 
هســـتند، چرا کـــه معمـــولاً وضعیت بد 
ورزشـــگاه ها، تیمشـــان را آزار داده است 
و ایـــن اتفـــاق می تواند همچنـــان ادامه 

داشـــته باشـــد و حتی در صـــورت آماده 
شـــدن ورزشـــگاه ها هم تضمینـــی برای 
داشـــتن کیفیـــت لازم وجود نـــدارد. به 
هر حـــال اینکه تـــا دقیقـــه ۹0 همچنان 
شـــدن  آمـــاده  و  بازی هـــا  برگـــزاری 
ورزشـــگاه ها در ابهـــام باشـــد، حســـابی 
هـــواداران را بهم خواهد ریخـــت. با این 
وضعیـــت به نظر می رســـد بایـــد بازی ها 
در کوچـــه ای باریـــک و بـــا همـــان توپ 

پلاســـتیکی دولایـــه باید برگزار شـــود.

یک دنیا ابهام در آستانه شروع لیگ برتر 

لیگ حرفه ای با برنامه آماتور
اکبر منتشلو

خبر نگار
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سرگیجه در لیگ برترسرگیجه در لیگ برتر

 با توجه به  با توجه به 
شرایط مبهم شرایط مبهم 

ورزشگاه تختی ورزشگاه تختی 
شنیده می شود شنیده می شود 

که استقلال که استقلال 
به پرسپولیس به پرسپولیس 
پیشنهاد داده پیشنهاد داده 

که دو تیم که دو تیم 
در ورزشگاه در ورزشگاه 

امام رضا)ع( امام رضا)ع( 
میزبان میزبان 

حریفان خود حریفان خود 
باشندباشند

در حـــال حاضـــر فوتبـــال ایـــران 
در رده ملـــی و باشـــگاهی روزهای 
مبهمی را ســـپری می کنـــد چرا که 
در فاصلـــه ۹ روز تـــا آغـــاز ماراتن 

لیـــگ برتر، هنـــوز تکلیـــف مکان 
برگـــزاری بـــازی  تیم هـــای لیـــگ 
برتـــری مشـــخص نشـــده اســـت. 
بیســـت و ســـه دوره از مســـابقات 

لیـــگ برتر برگزار شـــده و در طول 
این مدت تکلیف مـــکان برگزاری 
امـــا  بـــود  مشـــخص  مســـابقات 
امســـال به دلیل تأکید ای اف سی 

به استانداردســـازی اســـتادیوم ها، 
همـــه چیز نامشـــخص اســـت.

 در ایـــن شـــرایط نه تنهـــا وضعیت 
تیم های شهرســـتانی برای میزبانی 
از حریفان شـــان نامشـــخص است 
بلکـــه بـــا وجـــود وعده وعیدهـــای 
اســـتان  و  مســـئولان فدراســـیون 
ی  ه ســـاز د ما آ بحـــث  ر  د ن  تهـــرا
ورزشـــگاه تختی، مشـــخص شـــده 
که ایـــن ورزشـــگاه هم بـــا توجه به 
کاســـتی های موجـــود، نمی توانـــد 
ابتدایـــی میزبـــان  در هفته هـــای 
تیم های پرســـپولیس و اســـتقلال 

. شد با
نـــی  با میز ن  مـــکا ص  خصـــو ر  د  
ســـرخابی ها حـــرف و حدیث های 
ح اســـت کـــه یکی  بســـیاری مطـــر
از اینهـــا میزبانـــی ســـرخابی ها در 
ورزشـــگاه شـــهدای شـــهر قـــدس 

. ست ا
 این در حالی اســـت که پیش از این 
صحبت هایی در خصـــوص انتقال 
بازی هـــای اســـتقلال به مشـــهد و 
ورزشـــگاه امام رضا)ع( مطرح شـــد 
که البتـــه ایـــن موضوع بـــه صورت 
رســـمی اعلام نشـــد و حالا با توجه 
به شـــرایط مبهـــم ورزشـــگاه تختی 
شـــنیده می شـــود که اســـتقلال به 
پرســـپولیس پیشـــنهاد داده که دو 
تیـــم در ورزشـــگاه امـــام رضـــا)ع( 
میزبـــان حریفـــان خـــود باشـــند. 
البتـــه ســـرخابی ها بـــرای میزبانی 
در ایـــن ورزشـــگاه مشـــکلاتی دارند 
چرا که ورزشـــگاه امـــام رضا)ع( هم 
در بحث استانداردسازی مشکلاتی 

دارد و طبق شـــنیده ها این ورزشگاه 
بـــرای تجهیـــز نیازمنـــد 2۵ میلیارد 
تومان اعتبار اســـت. در این شرایط 
اســـتقلالی ها از رقیب ســـنتی خود 
خواســـته اند تـــا هـــر کـــدام از دو 
تیـــم 12 و نیم میلیـــارد تومان برای 
تجهیـــز ورزشـــگاه امـــام رضـــا)ع( 
هزینـــه کنند که البته پرســـپولیس 
با ایـــن موضوع مخالفـــت کرد. این 
در حالی اســـت که پرســـپولیس در 
ســـه هفته نخســـت 2 بازی میزبان 
خواهـــد بـــود و اســـتقلال هم یک 
بـــار میزبانـــی را برعهـــده دارد و بـــا 
این شـــرایط هنـــوز چیـــزی قطعی 

نشـــده است.
 البته شنیده می شـــود پرسپولیس 
قصـــد دارد در اراک میزبان حریفان 
خود باشد و اســـتقلال در قزوین و 
ورزشگاه ســـردار آزادگان این شهر. 
این در حالی اســـت که اســـتقلال و 
پرســـپولیس تنها ۷2 ســـاعت برای 
معرفـــی ورزشـــگاه محـــل برگزاری 
بازی هایشـــان در لیـــگ نخبـــگان 
آســـیا فرصت دارند. روزنامه »ایران 
ورزشـــی« برای رفع ابهامات موجود 
بـــا مســـئولان فدراســـیون تمـــاس 
گرفت امـــا هیچ کدام از مســـئولان 
پاســـخگو نبودنـــد. در این شـــرایط 
تیم های اســـتقلال و پرســـپولیس 
بـــا  ی  جلســـه ا شـــنبه  ر چها ز  و ر
مســـئولان مربوطه در فدراســـیون 
فوتبـــال خواهند داشـــت تا تکلیف 
محـــل برگـــزاری مســـابقات دو تیم 
در لیـــگ برتر و لیگ نخبگان آســـیا 

قطعی شـــود.

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

روشنک: امکان 
تعویق لیگ برتر 
وجود ندارد

ورزشگاه تختی مشکل چمن دارد

جوادی: استقلال و پرسپولیس به تعهد خود عمل نکردند
استاندار تهران:

بازسازی ورزشگاه تختی را جدی نگرفتند

کریمی: سپاهان انگیزه لازم را برای پیروزی دارد
محمد کریمی، بازیکن تیم فوتبال ســـپاهان در نشســـت خبری اظهار داشت: »ما آماده ایم 
در مقابـــل 11 نفر بازی کنیم و تفاوتی ندارد این نفرات چه اشـــخاصی باشـــند. اگر آزمون بازی 
کند این شـــانس برای ما وجود دارد چون شـــناخت بیشتری نســـبت به تیم حریف خواهیم 
داشـــت. از هواداران می خواهم حضور حداکثری در ورزشـــگاه داشته باشـــند تا بازی را با برد 
پشـــت ســـر بگذاریم و مانند بازی با الهلال باعث دلگرمی  شـــوند. با این هواداران می توانیم 
بـــازی خوبی به نمایـــش بگذاریم.« او بیان کرد: »شـــناخت زیادی از حریف نداریم، ســـردار 
را نســـبت به بقیه بازیکنان بیشـــتر می شناســـیم، قدرت تیمی را در بـــازی آخر مقابل الهلال 
نشـــان دادیم، چنـــد بازیکن باتجربه ما جدا شـــدند و بازیکنان جوان اضافه شـــدند؛ انگیزه 
لازم را برای بردن بازی داریم. بازی آســـیایی تجربه متفاوتی اســـت امـــا بازیکنان با تجربه ای 

داریـــم که به جوان ترها کمـــک می کنند.«

 مورایس: اطلاعات زیادی 
از شباب الاهلی نداریم

ژوزه مورایس، ســـرمربی ســـپاهان در نشســـت خبـــری قبل از 

دیدار با شـــباب الاهلی امـــارات گفت: »اطلاعـــات زیادی در 

مورد شـــباب الاهلی نداریـــم و فقط می دانیم ســـردار به این 

تیم اضافه شـــده اســـت، پس تمام تمرکز مـــا باید روی تیم 

خودمـــان باشـــد، کنجکاوانه می گویـــم با توجه بـــه قوانین 

فوتبال ایـــران، هزینه شـــباب الاهلی برای خرید ســـردار آزمون 

برابـــر با کل بودجه یک باشـــگاه در ایران اســـت.«

 او گفـــت: »امـــا کیفیـــت بازیکنان فوتبـــال ایران نیز بالاســـت و ما 

بایـــد به ایـــن ارزش ها احتـــرام بگذاریم.

را  از ســـال های خیلـــی دور سوســـا، ســـرمربی شـــباب الاهلی   

می شناســـم و ارتباط صمیمانه ای با او دارم، ما در مسابقات داخلی  

مقابـــل هم بـــازی کردیم.

 از هـــواداران واقعـــاً ممنونـــم و قرار اســـت یک بازی خـــوب دیگر 

در نقـــش جهان داشـــته باشـــیم، بـــرای AFC آرزوی موفقیت در 

برگـــزاری این مســـابقات را دارم.« 


